
Glostrup Boligselskab 

Afdeling 30 - Granskoven 
Granskoven 171, 2600 Glostrup 

 

Referat af bestyrelsesmøde 

Onsdag d.2.1.19. kl.17:00 

 
Åbent hus: kl.19:00 – 19:30 
 

Tilstede: Stine, Susan, Heidi. Fraværende: Ingo og Svend-Erik 
 

1. Godkendelse af dagsorden 
 

2. Punkter fra Driftskontoret 
 

• Aktivitetslisten 
Vi gennemgik aktivitetslisten fra driftskontoret. Der var ikke så 

meget nyt pga. julen. 
 

3. Punkter til Driftskontoret 
 

• Gavle 

Vi finder 5 nye gavle i samarbejde med driften i februar, som skal 
skiftes ud. 

 
4. Opfølgning af sager 

    
• Beplantning 

Heidi vil holde et møde med driftsleder Pernille, der står for 
udearealerne om, hvordan beplantningen skal være 2019. 

 
• Legepladser 

Heidi er ved at undersøge, om det er muligt at få noget 
afskærmning op til den del af svævebanen, hvor man stiger op. 

 
• Udendørslamper 

Intet nyt fra driften. 

 
• Fastelavn 

Fastelavn bliver planlagt i februar. Fastelavn ligger i år d. 3. marts. 
 

• Ekstraordinære afdelingsmøde 
Vores ekstraordinære afdelingsmøde er aflyst, da driften har 

udsendt materiale, som bestyrelsen hverken har set eller 
godkendt. Vi kan derfor ikke stå inde for det tidligere fremsendte. 

Vi afventer ny dato fra driften. 



 

5. Nyt fra formanden 
 

• Møde med OB og administrationen 
Bestyrelsen har bedt om et møde med formandskabet i 

organisationsbestyrelsen og ledelsen i Glostrup Boligselskab pga. 
fejl og manglende kommunikation fra driften. Vi afventer dato. 

 

• Workshop d. 7.1, ydelseskataloget 
Der er en workshop for alle bestyrelser i Glostrup Boligselskab d. 7. 

januar. Her skal vi drøfte priskataloget til det nye priskatalog. 
Bestyrelsen drøftede vores spørgsmål i forbindelse med 

gennemgang af kataloget 
 

• Ekstraordinære repræsentantskabsmøde, ydelseskataloget 
Der holdes ekstraordinært repræsentantskabsmøde d. 15. januar, 

hvor der skal tages en endelige beslutning om ydelseskataloget. 
Vi havde en drøftelse i forbindelse med det kommende møde. 

 
• Arrangementer 2019 

Vi drøftede vores arrangement i april, hvor vi får besøg af en 
cykelsmed. 

 

• Møder for 2019 
Vi talte om de kommende møder med driften og fik sat datoer på, 

hvornår Jacob (vores driftsleder) skal deltage på vores 
bestyrelsesmøder. 

 
• Nyhed fra LLO 

Dette er blot en orientering til jer. 
Der er trådt en ny lov i kraft pr. 1.1.2019, som betyder, at al 

kommunikation mellem lejer og udlejer skal foregå via e-mail med 
mindre man er fritaget fra digital post. Det betyder, at fx 

lejevarslinger, forbrugsregnskaber ect. vil blive kommunikeret ud 
via mail. Bestyrelsen ved pt. ikke, hvordan Glostrup Boligselskab 

vil gribe det an.    
 

6. Økonomistatus 

 
• Intet nyt 

 
7. SU 

 
• Intet nyt 

 
8. Evt. 


